
ПРОТОКОЛ № 5

постійної  комісії  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства, 
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку

від ”28” грудня 2015 р.
ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Т.Демко
Заступник голови комісії В.Тюска
Секретар комісії О.Майданюк

Члени комісії: Р.Шагала, В.Тюска, М.Лужецький

Відсутні: 

Запрошені:  І.Лепкий  – директор  департаменту  міського  господарства, 
О.Савран – начальник фінансового управління, О.Дукас – заступник міського 
голови з гуманітарних та соціальних питань, 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про міський бюджет м. Дрогобича на 2016 рік
2.  Про  створення  комунального  підприємства  ”Туристично-

інформаційний центр м. Дрогобича”
3. Про встановлення пам’ятника до 25-ї річниці підняття національного 

прапора над Ратушею
4. Про створення КП ”Екологія добра”
5.  Про  водопостачання  верхніх  поверхів  будинку  №  2  на  вул. 

Холмській та розпуск електропостачання будинку

1. Слухали:  Про міський бюджет м. Дрогобича на 2016 рік
Доповідач: О.Савран – начальник фінансового управління
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: винести дане рішення на розгляд сесії

2. Слухали:  Про створення комунального підприємства ”Туристично-
інформаційний центр м. Дрогобича”
Доповідач:  О.Дукас  –  заступник  міського  голови  з  гуманітарних  та 
соціальних питань
В.Тюска – чи є розрахунок, тобто кошторис на створення ”ТІЦ”?
А.Янів – такий відділ доцільно створити при КУ ”Інститут міста”
Т.Демко  –  такий  туристичний  центр  є  створений  при  КП  ”Туркомплекс 
”Дрогобич” і чи є потреба створення ще одного?
При станції юних туристів є ліцензовані екскурсоводи.



Р.Шагала – я б підтримав пропозицію А.Яніва. Але ви маєте подати нам до 
завтра бізнес-план.
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення

3.  Слухали:   Про встановлення пам’ятника до 25-ї  річниці  підняття 
національного прапора над Ратушею
Доповідач: Т.Демко – голова постійної комісії
Пропоную виготовити та встановити меморіальну дошку на ратуші
Голосували:  ”за” – 4
Вирішили: підтримати дану пропозицію

4. Слухали:  Про створення КП ”Екологія добра”
Доповідач: Н.Чернюк – голова ГО ”Екологія добра”
А.Янів  –  необхідно  знайти  приміщення  для  безпритульних  собак.  Вам 
запропоновано приміщення на вул. Репіна.
Н.Чернюк – там немає нічого крім стін.
Р.Шагала – зверніться до міського голови з листом, щоб надати допомогу в 
проведенні ремонту даного приміщення.
Вирішили: підтримати пропозицію щодо звернення до міського голови.

5. Слухали:   Про водопостачання верхніх поверхів будинку № 2 на 
вул. Холмській та розпуск електропостачання будинку
Доповідач: Т.Демко – голова постійної комісії
Р.Шагала  –  свого  часу  будинок  був  під’єднаний  до  електропостачання 
в’язниці. Зараз необхідно поставити електролічильник, підкачувальний насос 
і  встановити  в  підвалі  будинку.  Я  зобов’язуюся  встановити  насос  та  всю 
техніку, тільки треба придбати його.
О.Майданюк – пропоную звернутися до депутата В.Бернадовича у придбанні 
електролічильника та необхідних матеріалів з водопостачання.

І.Лепкий – у 2016 році буде проводитися капітальний ремонт вулиць 
Самбірської,  Коновальця,  Гор.Брама,  Бориславська.  Щодо  вулиці 
Бориславської у нас йде домовленість з керівництвом НПЗ.
Т.Демко  –  необхідно  встановити  світлодіодні  дорожні  знаки  або 
люмінесцентні. 

Голова постійної комісії ради Т.Демко

Секретар комісії О.Майданюк


